



Group Executive Director Christopher Kwok (second left) and guests at the Hong Kong X-Tech Startup Platform announcement  
集团执行董事郭基泓(左二)与一众嘉宾出席HONGKONG X科技创业平台的启动仪式

## Support for Hong Kong X-Tech Startup Platform 支持HONGKONG X 科技创业平台

The Group has shown its ardent support to the new Hong Kong X-Tech Startup Platform by offering rent-free office space, of approximately 930 square metres (10,000 square feet), to support young entrepreneurs under the platform.

The Hong Kong X-Tech Startup Platform is meant to explore the potential of technological innovations among Hong Kong young entrepreneurs and support knowledge transfers from university laboratories to the real market. The foundation is expected to support 120 early-stage projects and 50 angel projects in the coming four years. The mentors come from diverse backgrounds such as big data, artificial intelligence, materials, energy, design, microelectronics, business, robotics, biotechnology, chemistry, environmental science, medicine, bi-medicine and fintech.

集团支持全新成立的HONGKONG X 科技创业平台，作为HONGKONG X 创业工作空间赞助机构，将免费为青年创业者提供约930平方米（10,000平方呎）的场地，助推动初创期企业。

HONGKONG X科技创业平台旨在发掘本地青年的创新创业潜力，支持他们将科技研发由校园实验室走向市场。基金计划在未来四年内，支持120个前期项目及50多个天使项目。现时导师团队复盖多个范畴，包括大数据、人工智能、材料、能源、设计、微电子、商业、机械人、生物科技、化学、环境、医学、医药及金融科技。